新型冠状病毒检测方法研修班
项目简介表
	项目名称 
	新型冠状病毒检测方法研修班

	承办单位
	北京华方科泰医药有限公司

	举办时间
	2021年5月11日-5月17日
	项目语言
	英语

	举办形式
	在线
	平台
	腾讯会议国际版

	邀请国别
	“一带一路”国家
	计划人数
	30人

	培训目标
	分享我国新型冠状病毒检测经验和实践

	学员要求
	专业背景
	——领域或专业：公共卫生和医疗服务
——工作岗位：医务工作者、企业高管、政府工作人员及科研机构研究人员
——级别、学历学位或其他相关资质要求：无
——相关领域工作年限：具备相关领域或专业的工作经验

	
	年龄
	不高于受援国法定退休年龄

	
	身体健康
	身体健康，能够按时参加线上培训

	
	语言能力
	英语听、说、读、写能力满足授课要求

	
	其 它
	提前7天联系承办单位，进行软硬件调试

	培训内容介绍
	为向学员所在国家分享中国新型冠状病毒疫情防治的先进经验，系统介绍中国在新型冠状病毒检测方面的基础知识和实践经验，提高当地新型冠状病毒肺炎防治水平，受中华人民共和国商务部委托，北京华方科泰医药有限公司将于2021年5月11日至5月17日举办新型冠状病毒检测方法研修班，为期7天。
培训班将以网络直播授课、实时交流、答疑、分享研讨、云参观等形式举办。我们将组织在新冠肺炎检测方面具有专业理论和实践经验的相关管理和专业人员授课，主要培训内容如下：
1、中国新型冠状病毒肺炎防治经验；
2、新冠病毒检测背景及主流检测方法概述；
3、新冠检测产品基础知识讲解；
4、化学发光检测法介绍；
5、PCR检测方法介绍；
6、胶体金检测方法介绍；

7、各国新冠检测情况及解决方案。

通过研修，学员将全面了解中国新冠肺炎防治经验，掌握新冠病毒检测方法，在本国的新冠肺炎防控中发挥技术或管理骨干作用，为中国和学员所在国在医疗卫生方面进一步交流合作打下良好基础。

	举办地点
	北京市
	参观考察城市
	无

	备注
	1、该培训为远程线上培训，学员需准备网络、电脑、麦克风、摄像头等有关设备。

2、教学期间，请学员遵守教学时间和教学纪律，出勤记录将作为颁发培训结业证书的依据。

3、教学纪律：学员需提前10分钟接通远程培训软件，测试设备，做好上课准备。学员需实名参加培训（与护照一致），网上显示为：姓名+国别简称。

4、信息安全：为维护信息安全和隐私，上课内容请不要分享到任何社交媒体，课程资料在课后发给学员。

5、学员需按照日程安排，按时参加培训，认真准备交流、研讨材料。

	承办单位简介
	北京华方科泰医药有限公司是一家致力于开拓国际医疗市场、推广中国医疗产品的专业公司。公司现有员工近100人，下设8个部门，在非洲设立了五个子公司，公司青蒿素类抗疟疾药品已在非洲和东南亚30多个国家完成注册和销售，产品受到疟区国家政府和患者的高度赞扬和普遍好评。公司医疗设备业务正在快速增长，已在国内打造了一个医疗设备出口合作联盟，正在利用在发展中国家搭建的终端营销平台将中国的高端医疗设备推向发展中国家，造福广大患者。
北京华方科泰医药有限公司自2007年起连续承办了23期商务部发展中国家援外官员及技术培训项目。通过承办援外培训项目，我司的疟疾防治技术培训、医疗设备使用技术培训、药品进出口管理培训已成为国际行业内人才培养和技术交流的重要平台。截至2020年12月，已培训了来自70个发展中国家的700多名官员和技术人员。

	承办单位
联系方式
	联系人：朱占清（先生）、黄洋（女士）

办公电话：010-8885578
手机：13520866433、13811583066
QQ号：28327995、12832502
电子邮件地址：zhuzhanqing@kpc-cotec.com，huangyang@kpc-cotec.com


Seminar on Covid-19 Methods for Detection 
Program Description

	Name 
	Seminar on Covid-19 Methods for Detection

	Organizer
	Beijing Holley-Cotec Pharmaceuticals Co., Ltd

	Time
	May 11-May 17，2021
	Language
	English

	Organizing Method
	Online Training
	Platform
	Pending

	Invited Countries
	BRI Countries
	Number of Participants
	30

	Purpose
	Sharing China’s experience in the fight against the Covid-19

	Requirements for Participants
	Background
	--Field or specialty: public health and medical services
--Job posts: medical workers, government staff, and researchers in scientific research institutions

--Level, academic degree or other relevant qualification requirements: None

--Years of working in a relevant field: Experience in a relevant field or major

	
	Age
	No older than the retirement age of the recipient country

	
	Health Conditon
	Healthy and able to attend online training on time

	
	Language Proficiency
	Fluent in English( speaking, writing, listening and reading)

	
	Others
	Please contact the organizer 7 days in advance to test equipment.

	Training Content
	In order to share the advanced experience of China's covid-19 epidemic prevention and control, systematically introduce China's theoretical knowledge and practical experience in Covid-19 detection, and improve the local Covid-19 prevention and control level, authorized by the Ministry of Commerce of the People's Republic of China, Beijing Holley-Cotec Pharmaceuticals Co., Ltd. will hold a 7-day seminar on Covid-19 detection methods from May 11 to May 17, 2021.
The training courses will be held in the form of live streaming, real-time communication, Q&A, sharing seminars, Cloud Visit, etc. We will organize relevant experts specialized in management and laboratory testing with professional theory and practical experience in the detection of Covid-19 to give lectures on the following courses:

1.China's experience in the prevention and treatment in the detection of Covid-19;

2.An overview of the Covid-19 detection background and mainstream detection methods;
3. Introduction to the basic knowledge of Covid-19 detection products; 
4. Introduction to Chemiluminescence detection method; 
5. Introduction to PCR detection method; 
6. Introduction to colloidal gold detection method; 
7. Situation and solutions to the detection of Covid-19 in various countries. 
 Through the training, the trainees will have a comprehensive understanding of China's experience in the prevention and treatment of new crown pneumonia, master the detection methods of Covid-19, and play a key role in technology or management in the prevention and control of new crown pneumonia in their countries, laying a good foundation for further exchanges and cooperation between China and the countries where the trainees are located. 

	Host City  
	Beijing, China
	Cities to Visit
	/

	Notes
	1. This is a remote class, which requires trainees to have smooth internet connection and devices such as computers with cameras and microphones.

2. Please be punctual for class and observe class discipline. Class attendance & performance serve as the criteria for issuing the training certificate.

3. Class discipline: enter online classrooms 10 minutes ahead of time to test equipment and make other preparations. Trainees are required to use their real names (consistent with passport names)as user names（Format: Name+Nationality).

4. Information security: To maintain information security and privacy, please don't share the class content on any social media platforms. Course materials will be sent to trainees after each class.

5. Please attend classes as scheduled and prepare necessary materials for class interaction and discussion.

	About the Organizer
	Beijing Holley-Cotec Pharmaceuticals Co., Ltd, a professional medical company, is devoted to developing international medical market and promoting Chinese medical products. It has nearly 100 employees with 8 divisions inside and 4 subsidiaries in Africa. Artemisinin-based anti-malarial products have been registered with more than 40 countries in Africa and Southeast Asia by the company; and the marketing network has been developed as well. Good reputation and wide acceptance have been created by the products in both of the governments and patients from the epidemic areas. At present, the company is growing fast in the business of medical equipment. It has built up a domestic group union for exportation and cooperation of medical equipment. Holley-Cotec is introducing Chinese high-tech medical equipment to developing countries via the marketing platform in those countries, hence the people in those countries is benefit on it.

Since 2007, Beijing Holley-Cotec Pharmaceuticals Co., Ltd has hosted 23 successive sessions of projects on China Aid and Technical Training for officials in developing countries, which are sponsored by Ministry of Commerce of the People’s Republic of China. The company has become an key international platform of human resource training and technical exchanges through those China aid and training programs, such as malaria control, medical devices operation and management of import and export on medicine, By December, 2020, more than 700 officials and technicians from 70 developing countries have been trained successfully.

	Contact the Organizer
	Contact: Mr. Zhu Zhanqing，Ms. Huang Yang
Office telephone number: 0086-10-88855578
Mobile phones: 0086-13520866433（Zhu），13811583066（Huang）
QQ : 809611996（Zhu），12832502（Huang）
Email address: zhuzhanqing@kpc-cotec.com，huangyang@kpc-cotec.com


